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Referat fra bestyrelsesmøde i AB Haabet  

 

Mandag den 7. marts 2011 

 

 
Til stede: Lars Ulbæk, Bjørn Klinke, Vagn Lauersen, Leif Hald, Gertrud Jessen. 
 
 
5-års gennemgang 
Mangelslisterne er videresendt til PNP-byg til kommentering. Vi forventer, at der i foråret 
kommer en håndværker rundt på ejendommen. 
 
Ungdomsboliger 
Efter store vanskeligheder med udlejning/salg af de største lejligheder er bestyrelsen meget 
tilfreds med, at der nu er indgået aftale med Unges Boligservice om udlejning af de største 
lejligheder på klublignende vilkår til studerende på videregående uddannelser efter kriterier 
svarende til, hvad man normalt kan få kollegieværelser på. Lejlighederne er ved at blive gjort 
klar til indflytning med forventet opstart 15. april. 
 
Økonomimøde med revisor og Danejendomme 
Afholdes medio marts. 
 
Vaskeri 
Det blev besluttet at lade urafstemningen vente til efter generalforsamlingen. 
 
Bredbånd 
Bestyrelsen er næsten klar til at præsentere forslag til etablering af nyt bredbåndsnet i 
ejendommen til internet, TV og telefoni. Forslaget præsenteres på generalforsamlingen. 
Eventuel opstart realistisk til efteråret. 
 
Lukket punkt –  
Herunder møder med andelshavere i restance, eksklusionssager, beboerklager samt sager om 
ulovlig fremleje m.v.  
Refereres ikke. 
 
 
 

Bestyrelsen for AB HAABET 

ejendommen Amagerbrogade 4 – 16, Ved Amagerport 1 – 3, Ved Linden 5 -13 og Svinget 2,  

København S 
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                              Lars Ulbæk Gertrud Jessen 

Formand Sekretær 

  

Bjørn Klinke 
Næstformand 

 

  

Leif Hald Vagn Lauersen. 

Kasserer 

  

  

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


